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PROTOKÓŁ Nr  LIV/2014 

z  sesji  Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 9 wrze śnia 2014r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta:  21 radnych. Początkowo obecnych 18 radnych, potem 19 radnych. 

Spóźniony radny: Marek Bogdanowicz. Nieobecni radni : Wiesław Drewnowski i Wojciech Knapik. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przywitała zebranych, stwierdziła prawomocność obrad i  o godz. 9:00 otworzyła sesję,  

− przedstawiła porządek obrad:                                   

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołów z poprzedniej sesji z dnia 12.06.2014r. oraz z dnia 28.07.2014r. 

3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta Szczecinek na 2014 rok.  

4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2014-2025.  

5. Uchwała w sprawie ustalenia maksymalnej wysokości poręczeń udzielanych przez burmistrza w 2014 

roku.  

6. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wynajem nieruchomości stanowiących własność Miasta 

Szczecinek w drodze bezprzetargowej. 

7. Uchwała w sprawie nabycia nieruchomości w drodze darowizny. 

8. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

9. Uchwała w sprawie zasad wynajmowania lokali i pomieszczeń tymczasowych wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Miasta Szczecinek. 

10. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Trzesieka I”  

w Szczecinku.  

11. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Ordona-Mickiewcza I”  

w Szczecinku. 

12. Uchwała w sprawie  przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Miasta Szczecinek. 

13. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Zdzisława Dąbrowskiego na działania Komendanta Straży 

Miejskiej w Szczecinku. 

14. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Lidii Sadowskiej na działania Komendanta Straży Miejskiej  

w Szczecinku. 

15. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Katarzyny Pietkun na działania Komendanta Straży Miejskiej  

w Szczecinku. 

16. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Zdzisława Dąbrowskiego na Burmistrza Miasta Szczecinek. 

17. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Edwarda Świtek na Burmistrza Miasta Szczecinek. 

18. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Edmunda Klimaszewskiego na Burmistrza Miasta 

Szczecinek. 

19. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

20. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Szczecinek. 

21. Wnioski i zapytania radnych. 

22. Zamknięcie sesji. 
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Ad.2. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zapytała o ewentualne uwagi do protokołów z poprzednich sesji Rady Miasta, 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do glosowania nad przyjęciem protokołów z dwóch ostatnich sesji 

Rady Miasta Szczecinek. 

 

Protokół z sesji Rady Miasta Szczecinek z dnia 12.06.2014r. w głosowaniu jawnym został przez Radę Miasta 

przyjęty 18 głosami „za” jednogłośnie. 

 

Protokół z sesji Rady Miasta Szczecinek z dnia 28.07.2014r. w głosowaniu jawnym został przez Radę Miasta 

przyjęty 18 głosami „za” jednogłośnie. 

 

Ad.3. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Do zebranych dołączył spóźniony radny: Marek Bogdanowicz. Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, 

że obecnych na sesji jest od tej pory 19 radnych. 

 

Jerzy Kania  Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie, 

− Komisja 5 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciwnym” zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Roman Matuszak radny: 

− rozumie, że przeznaczenie kwoty 260 tys.zł na budowę parkingu przy ul. Waryńskiego to realizacja 

porozumienia Burmistrza z dnia 02.07.2014r. zawartego ze spółką KRONO i Zarządcą Specjalnej Strefy 

Ekonomicznej, w którym Miasto zobowiązało się do wybudowania tego parkingu, 

− Burmistrz miał prawo zawrzeć takie porozumienie, ale w opinii radnego jest ono zbyt jednostronne, 

ponieważ nakłada na Miasto więcej obowiązków, niż pozostałe strony tego porozumienia oferują  

w zamian, 

−  według porozumienia KRONO ma ograniczyć uciążliwości związane z pyleniem, ale co to znaczy,  

że w możliwie najbliższym czasie ? 

− poza tym porozumienie przewiduje, że Miasto przeznaczy na uzbrojenie strefy 50% kwoty uzyskanej ze 

sprzedaży nieruchomości w strefie, 

− wygląda to tak, jakby Miastu zależało bardziej, niż spółce KRONO, ale może się myli, 

− poinformował, że Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej wstrzyma się od głosu. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− stwierdził, że nie do końca rozumie wypowiedź radnego Romana Matuszaka, 

− gdy podpisywano porozumienie nie było jeszcze nowych przepisów, a nikt nie zobowiązałby się do 

wydania kilku milionów euro, jeśli nie musi, i nie poda konkretnej daty, 
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− Pan Kaidl zadeklarował ograniczenie pylenia i smrodzenia, i że zostaną one zlikwidowane niezwłocznie, 

jak pojawią się pieniądze unijne na dofinansowanie tego typu projektu, 

− podczas rozmów z Panem Kaidlem obecny był marszałek województwa, 

− wszystko wygląda na to, że termin – zakończenie – inwestycji nastąpi najprawdopodobniej w przyszłym 

roku, 

− okres uciążliwości za chwilę skończy się nieuchronnie, 

− odnośnie wydatkowania kwot uzyskanych ze sprzedaży działek  w strefie, kwoty te nie są wysokie, 

− za pieniądze Miasta wybudowano wiele, ale dzięki temu powstaje duża fabryka, 

− radny sugeruje, że firma KRONO i tak musiałaby tutaj zbudować fabrykę mebli, ale ona nie musi tego 

robić, 

− na rynku jest teraz więcej firm produkujących meble, niż  produkujących płyty, 

− radny powinien starać się zrozumieć, że to szansa na stworzenie nowych miejsc pracy, 

− parking nie będzie kosztował ok.500 tys.zł, ale 2,5 mln zł, 

− 500tys.zł to wydatek tylko w tym roku,  

− poza tym klaster meblowy to nie KRONOSPAN, ponieważ KRONO nie będzie produkować mebli, 

− inwestycje Miasta są skierowane w stronę przemysłu, to wizja Szczecinka po roku 2020, 

− po 2020 roku przestaną wpływać środki z Unii Europejskiej, dlatego trzeba stworzyć pewną bazę, którą 

jest rozwój przemysłu, nie można uzależniać się od jednego zakładu, najlepiej, aby było kilka, 

− wizją jest również rozwój turystyki, w tym turystyki sportowej, ale przede wszystkim rozwój przemysłu, 

− omawiane inwestycje są całkowicie uzasadnione, 

− Miasto nic nikomu nie podarowuje, nie darowuje niczego KRONOSPANOWI, 

− to przedsięwzięcie kosztuje dziesiątki milionów euro, dlatego Miasto w małym stopniu się do tego dokłada. 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− nie zgadza się z sugestią, że wydatki ponoszone przez Miasto w strefie są wyższe, niż przychody ze 

sprzedaży działek w strefie, 

− porównał konkretne kwoty inwestycji Miasta przy ul. Waryńskiego, przy uwzględnieniu dofinansowania 

zewnętrznego, z kwotą uzyskaną ze sprzedaży mienia w strefie, 

− z własnego budżetu Miasto wydało kwotę 2 mln 368 tys.zł. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− cały czas są zarzuty, że strefa nie jest wypełniona treścią, ale właśnie w ten sposób treścią się wypełnia, 

− zakupiono 32 ha w strefie po to, aby powstały nowe inwestycje, 

− Burmistrz chce, żeby radni opozycji bez obłudy i hipokryzji przyznali, że to dobry kierunek, 

− zapewnił też, że również obwodnica powstanie  nieuchronnie w 150%. 

 

Roman Matuszak radny: 

− życzy Burmistrzowi i Miastu, żeby to, co zapowiada Burmistrz się spełniło, i żeby porozumienie zostało 

wypełnione konkretną treścią,  

− faktycznie w Polsce jest wiele stref nie wypełnionych treścią, i które mają kłopoty z pozyskaniem 

inwestorów, 
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− podtrzymuje jednak, iż Klub Radnych wstrzyma się od głosu. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− bardzo by chciała, żeby to co mówi Burmistrz miało pokrycie w faktach, 

− nawiązała do porozumienia z KRONO z 2010r. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poprosiła radną o powrócenie do tematu obrad. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− budowa parkingu też wynika z porozumienia z KRONO, dlatego nawiązała do poprzedniego 

porozumienia. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ponownie poprosiła radną, aby nie odbiegała do tematu obrad. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− jeśli jako radna ma podjąć decyzję, to chce wiedzieć, czy i jakie korzyści będą z tego dla mieszkańców 

Szczecinka, 

− pyta więc, jakie konkretnie korzyści będą mieli mieszkańcy? 

− co spowoduje zastosowanie elektrofiltru? ponieważ w Żarach zamontowanie elektrofiltru uciążliwości nie 

zlikwidowało, 

− dlatego chciała znać odpowiedź. 

 

Marek Bogdanowicz radny: 

− odnosząc się do sugestii radnego Romana Matuszaka, że ciężko ściągnąć inwestora do strefy, podał 

przykład inwestycji w Szczecinie, 

− Szczecinek jest na końcu rankingu stref, dlatego parking jest potrzebny. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za” , przy 0 głosach „przeciw” i 4 głosach „wstrzymujących 

się”  podjęła uchwałę: 

Nr LII/467/2014  

w sprawie dokonania zmian w bud żecie miasta Szczecinek na 2014 rok. 

Ad.4. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania  Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami „za”. 
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Roman Matuszak radny: 

−  w kwestii proceduralnej stwierdził, że poprawki do uchwały w sprawie zmian w budżecie były 

przedmiotem posiedzenia Komisji w dniu 09.09.2014r., natomiast nie była ponownie omawiana w tym dniu 

na Komisji uchwała w sprawie zmian WPF,  

− czy ona się różni od pierwotnie przedłożonej radnym przed sesją? 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− poinformował, że projekt przedłożony wcześniej radnym nie uległ zmianie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr LII/468/2014 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej m iasta Szczecinek na lata 2014-2025 . 

 

Ad.5. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania  Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały, 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LII/469/2014  

w sprawie ustalenia maksymalnej wysoko ści por ęczeń udzielanych przez burmistrza w 2014 roku. 

 

Ad.6. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania  Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LII/470/2014 

w sprawie wyra żenia zgody na wynajem nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek  

w drodze bezprzetargowej . 

 

Ad.7. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania  Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− omówił projekt uchwały, 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LII/471/2014 

w sprawie nabycia nieruchomo ści w drodze darowizny. 

 

Ad.8. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania  Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− omówił projekt uchwały, 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LII/472/2014 

w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 

 

Jerzy Kania  Przewodnicz ący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej: 

− w imieniu Klubu Radnych zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad poprzez wprowadzenie dodatkowego 

punktu dot. projektu uchwały w sprawie zwolnienia z opłat za przejazdy środkami komunikacji miejskiej  

w Szczecinku w dniu 22.09.2014r., 

− 22 września to dzień „bez samochodu”, do którego wypromowania radni chcą się przyłączyć,  

− chodzi o promocję ograniczania zanieczyszczania środowiska spalinami samochodowymi oraz o promocję 

korzystania ze środków komunikacji publicznej, 
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− projekt uchwały przewiduje zwolnienie w dniu 22 września 2014r. usług dziennej komunikacji miejskiej  

z opłat za przejazdy środkami lokalnego transportu zbiorowego świadczone przez Komunikację Miejską 

Spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością w Szczecinku, 

− złożył projekt uchwały na ręce Przewodniczącej Rady Miasta. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− w związku z tym, że Klub Radnych PO zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad, przystąpiła do 

głosowania nad tym wnioskiem. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” wyraziła zgodę na wnioskowaną zmianę 

porządku obrad. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poinformowała, że projekt uchwały przedłożony przez Klub Radnych Platformy Obywatelskiej zostanie 

wprowadzony po punkcie 18, jako nowy punkt 19 „uchwała w sprawie  zwolnienia z opłat za przejazdy 

środkami komunikacji miejskiej w Szczecinku”, a dotychczasowy punkt 19 i następne ulegną 

odpowiedniemu przesunięciu numeracji, 

− po punkcie 9 zostanie ogłoszona 10 minutowa przerwa w obradach w celu umożliwienia Komisji Prawa, 

Legislacji i Porządku Publicznego zaopiniowanie dodatkowego projektu uchwały, 

− przystąpiła do kontynuacji porządku obrad. 

 

Ad.9. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poprosił o uwzględnienie jego autopoprawki w projekcie uchwały w Rozdziale VII, paragraf 24 punkt 2, 

gdzie omyłkowo wpisano „do 5 lat” zamiast prawidłowo „do 3 lat”, 

− chodzi tylko o sprostowanie oczywistej pomyłki, co wynika zresztą z pozostałej treści uchwały. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− omówiła projekt uchwały, 

− wydaje się, że proponowana uchwała pozwoli dotrzeć do osób bardziej potrzebujących, to bardzo 

prospołeczny projekt, 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Roman Matuszak radny: 

− większą szansę będą mieli nie ci, którzy dłużej czekają na mieszkanie, ale ci, którym mieszkanie jest 

najbardziej potrzebne, 

− uważa, że ta uchwała idzie w dobrym kierunku. 
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Marek Ogrodzi ński radny: 

− uważa, że proponowane kryteria przydziału są bardzo dobre, 

− to dobre spojrzenie na ludzi, którzy mają trudne warunki życiowe, 

− zgadza się z radnym Romanem Matuszakiem, że skorzystają nie ci, którzy długo oczekują, ale ci, którzy 

potrzebują. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zwrócił się z prośbą do lokalnych mediów o rozpropagowanie tej nowej uchwały, ponieważ całkowicie 

zmieniają się warunki i zasady przydziału mieszkań, 

− teraz trzeba będzie każdego roku na nowo składać nowy wniosek, 

− chodzi o to, aby wszyscy potrzebujący mieli świadomość tych zmian, 

− też uważa, że to bardzo dobra uchwała. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LII/473/2014 

w sprawie zasad wynajmowania lokali i pomieszcze ń tymczasowych wchodz ących  

w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Szczecinek. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− o godz.10:05 ogłosiła 10-minutową przerwę. 

 

Obrady zostały wznowione o godz.10:15. Po przerwie obecnych 19 radnych. 

 

Ad.10. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Szymecka  Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał, czy w Trzesiece są obiekty o wartości zabytkowej? 

 

Anna Szymecka  Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− wyjaśniła, że nie wie, jaką rzeczywiście wartość mają te obiekty, ale są tam obiekty wpisane do rejestru 

zabytków, chodzi o świetlicę przy ul. Trzesieckiej. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zmiana planu idzie w kierunku zmniejszenia obostrzeń konserwatorskich, 
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− też uważa, że w dzielnicy Trzesieka jest mało obiektów o wartości zabytkowej. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LII/474/2014 

w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego „Trzesieka I” w Szczecinku. 

 

Ad.11. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Szymecka  Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− zapytała, czy przyjęcie planu w proponowanym zapisie spowoduje, że drzewa przy jeziorze będą szybciej 

wycięte? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, że proponowany plan nie zajmuje się kwestią wycięcia drzew, chodzi o umożliwienie rozbudowy 

Pubu „Garage” w pobliżu Zamku, 

− intencją zmiany planu nie było wycinanie drzew. 

 

Mariusz Krzuszcz Wydział Planowania Przestrzennego UM Szczecinek: 

− cały ten teren znajduje się w obszarze chronionego krajobrazu oraz w strefie, w której jest zakaz 

wycinania drzew. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał, czy w wyniku uchwalenia planu wycinki drzew nie będzie? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− aż takich zapewnień nie można udzielić, ponieważ jest tam sporo drzew chorych, tylko ich wycięcie musi 

być wpierw uzgodnione z Referatem Ochrony Środowiska. 

 

Salę obrad opuściła radna Małgorzata Bała. Pozostało 18 radnych. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta 18 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LII/475/2014  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przest rzennego „Ordona-Mickiewicza I”  

w Szczecinku. 

 

Na salę obrad powróciła radna Małgorzata Bała. Ponownie obecnych 19 radnych. 

 

Ad.12. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− poinformował, że podczas posiedzenia Komisji wstrzymał się od głosu, ponieważ w projekcie uchwały 

został zaproponowany na Przewodniczącego Miejskiej Komisji Konsultacyjnej, 

− Komisja Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego  zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LII/476/2014  

w sprawie   przeprowadzenia konsultacji z mieszka ńcami Miasta Szczecinek. 

 

Ad.13. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Edyta Wojnicz Wiceprzewodnicz ąca Komisji Rewizyjnej: 

− Komisja po wyjaśnieniu sprawy jednogłośnie zaopiniowała skargę negatywnie, przedkładając Radzie 

Miasta projekt uchwały w tej kwestii. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LII/477/2014  

w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Zdzisława D ąbrowskiego na działania Komendanta Stra ży 

Miejskiej w Szczecinku. 

 

Ad.14. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 
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Edyta Wojnicz Wiceprzewodnicz ąca Komisji Rewizyjnej: 

− Komisja po wyjaśnieniu sprawy jednogłośnie zaopiniowała skargę negatywnie, przedkładając Radzie 

Miasta projekt uchwały w tej kwestii. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał, czy mandat wystawiony w tej sprawie został zapłacony? 

 

Grzegorz Grondys Komendant Stra ży Miejskiej w Szczecinku: 

− skarżąca dopiero po roku od daty wystawienia mandatu wystąpiła ze skargą, 

− Komendant Straży Miejskiej nie posiada jednak kompetencji do anulowania mandatu,  

− należną kwotę w tej sprawie wyegzekwowano z wynagrodzenia skarżącej. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LII/478/2014   

w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Lidii Sadowskiej  na działania Komendanta Stra ży Miejskiej  

w Szczecinku . 

 

Ad.15. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Edyta Wojnicz Wiceprzewodnicz ąca Komisji Rewizyjnej: 

− Komisja po wyjaśnieniu sprawy jednogłośnie zaopiniowała skargę negatywnie, przedkładając Radzie 

Miasta projekt uchwały w tej kwestii. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LII/479/2014  

w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Katarzyny Pietku n na działania Komendanta Stra ży Miejskiej  

w Szczecinku. 

 

Ad.16. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 
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Edyta Wojnicz Wiceprzewodnicz ąca Komisji Rewizyjnej: 

− Komisja po wyjaśnieniu sprawy jednogłośnie zaopiniowała skargę negatywnie, przedkładając Radzie 

Miasta projekt uchwały w tej kwestii. 

 

Roman Matuszak radny: 

− z proponowanej odpowiedzi na skargę wynika, że skarżący zadał pytanie dotyczące opłat adiacenckich  

w sposób niewłaściwy,  

− w związku z powyższym radny zada takie pytanie przy realizacji punktu: wnioski i zapytania radnych. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LII/480/2014  

w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Zdzisława D ąbrowskiego na Burmistrza Miasta Szczecinek. 

 

Ad.17. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Edyta Wojnicz Wiceprzewodnicz ąca Komisji Rewizyjnej: 

− Komisja po wyjaśnieniu sprawy jednogłośnie zaopiniowała skargę negatywnie, przedkładając Radzie 

Miasta projekt uchwały w tej kwestii. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LII/481/2014   

w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Edwarda Świtek na Burmistrza Miasta Szczecinek. 

 

Ad.18. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Edyta Wojnicz Wiceprzewodnicz ąca Komisji Rewizyjnej: 

− Komisja po wyjaśnieniu sprawy jednogłośnie zaopiniowała skargę negatywnie, przedkładając Radzie 

Miasta projekt uchwały w tej kwestii. 

 

Jacek Brynkiewicz radny; 

− poprosił o wyłączenie go od udziału w głosowaniu, ponieważ uchwała dotyczy jego teścia, 

− poinformował też, że w tytule uchwały i treści omyłkowo wpisano imię „Edward”, powinno być „Edmund”. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przystąpiła do przegłosowania zaproponowanej poprawki, zamiast imienia „Edward” wpisanie wszędzie 

imię „Edmund”. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” jednogłośnie przyjęła zaproponowaną poprawkę. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą informując, że w głosowaniu 

udział weźmie 18 radnych. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 18 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LII/482/2014  

w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Edmunda Klimasze wskiego na Burmistrza Miasta Szczecinek. 

 

Ad.19. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Roman Matuszak radny; 

− propozycja uchwały została wprowadzona znienacka do porządku obrad, 

− Prezes spółki Komunikacja Miejska miał bardzo zdziwioną minę podczas zgłaszania tego wniosku, jakby 

nic o tym nie wiedział, 

− Klub Radnych Wspólnoty samorządowej będzie głosował za przyjęciem uchwały. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− wyjaśnił, że Prezes w/w spółki był obecny na posiedzeniu Komisji podczas opiniowania projektu uchwały i 

zapewnił, że jest bardzo z tego projektu zadowolony. 

 

Tomasz Merk Prezes Komunikacji Miejskiej Sp. z o.o.  w Szczecinku; 

− Komunikacja Miejska chciała dawno wprowadzenia dnia bez samochodu, stąd ta propozycja uchwały, 

− to przecież możliwość promocji usług Komunikacji Miejskiej,  

− prosi radnych o podjęcie proponowanej uchwały. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uważa, że Prezes Tomasz Merk nie był zdziwiony, ponieważ już wcześniej przedstawił plany w tej kwestii, 

− prawo przewiduje możliwość wprowadzenia samodzielnie przez spółkę dnia z bezpłatnymi przejazdami, 

bez uchwały Rady Miasta, ale Prezes uważał, że w kwestii tej Rada Miasta Szczecinek powinna się 

jednak wypowiedzieć. 
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Joanna Pawłowicz radna: 

− należy się zastanowić, jak zmniejszyć opłaty za przejazd autobusami. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LII/483/2014  

w sprawie zwolnienia z opłat za przejazdy środkami komunikacji miejskiej w Szczecinku. 

 

Ad.20. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek.  

Małgorzata Goli ńska radna: 

− zapytała o rozdysponowanie kwoty 39 tys.zł z rezerwy ogólnej dla SzLOT na realizację zwiększonego 

zakresu zadania „Prowadzenie plaż miejskich i wypożyczalni sprzętu pływającego”, czy w tym przypadku 

chodzi o to samo zadanie, na które w uchwale budżetowej przeznaczono kwotę 150 tys. zł? 

− a jeśli tak, to jakie względy zadecydowały o przeznaczeniu na ten cel dodatkowej kwoty? 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− radna z pewnością wie, że w tym roku oddano do użytku po przebudowie praktycznie nową plażę przy  

ul. Mickiewicza, 

− wiąże się z to koniecznością sporządzenia nowego operatu dotyczącego zapewnienia bezpieczeństwa na 

tej plaży, 

− pierwotny operat dotyczył plaży przed remontem i to jest główna przyczyna zwiększenia środków, 

− konieczny był aneks do umowy i nowe środki także na zapewnienie 6 ratowników zamiast 3. 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− decyzja dotycząca remontu plaży podjęta była już w 2013r., czy nie można było także w 2013r. 

przewidzieć większej kwoty wydatków na prowadzenie tej plaży? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, że było to niemożliwe, ponieważ w 2013r. nie można było mieć pewności, kiedy faktycznie 

przebudowa plaży zostanie zakończona, czy np. nie nastąpi to już po sezonie. 

 

Roman Matuszak radny: 

− w punkcie 2 sprawozdania Burmistrza znajduje się informacja o dokonaniu przez Burmistrza analizy 

oświadczeń majątkowych osób funkcjonujących w strukturach Miasta, 

− Pan Tadeusz Chruściel w swoim oświadczeniu majątkowym zawarł informację w Dziale III, iż posiada 

30% udziałów w spółce prawa handlowego, 

− czy to nie koliduje z przepisami ustawy o ograniczeniu prowadzenia działalności gospodarczej przez 

osoby pełniące funkcje publiczne ?, które dopuszczają posiadanie nie więcej, niż 10% udziałów. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uważa, że to pytanie nie powinna być adresowane do Burmistrza, ale bardziej do prawnika, 

− sprawdzi jednak, czy te udziały były ujęte w poprzednich oświadczeniach majątkowych Pana Chruściela, 

w celu sprawdzenia, czy nie nastąpił nieuzasadniony wzrost majątku, 

− jeśli tak się okaże, to będzie miał obowiązek zawiadomić o tym Urząd Skarbowy, 

− ale musi to jeszcze sprawdzić. 

 

Ad.21. Informacja Przewodnicz ącej Rady Miasta.  

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poinformowała, że odbyła się rozprawa sądowa z oskarżenia prywatnego radnej Joanny Pawłowicz 

przeciwko Przewodniczącej Rady Miasta oraz przeciwko Burmistrzowi i jego Zastępcy, 

− Sąd Rejonowy w Szczecinku nie znalazł podstaw do uwzględnienia zarzutów radnej, uniewinniając osoby 

oskarżane przez radną, co oznacza, że zdaniem Sądu Przewodnicza Rady Miasta, Burmistrz i Zastępca 

Burmistrza na sesji powiedzieli prawdę. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− poinformowała, że wyrok ten jest nieprawomocny, i że się od niego odwołała, 

− zacytowała opinię sporządzoną na jej prośbę przez Sejmowe Biuro Analiz Prawnych, która to opinia 

potwierdza, iż radna miała prawo brania udziału w spornym głosowaniu nad podjęciem uchwały, i że  

w przedmiotowej sprawie nie dokonała samowoli budowlanej. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uważa, że sala obrad Rady Miasta ani sesja nie jest miejscem, w którym powinno się prowadzić 

postępowanie dowodowe, 

− Sąd w wydanym wyroku uznał, że radna nie ma racji, 

− Burmistrz ze swoim Zastępcą i Przewodniczącą Rady Miasta zostali przez radną w procesie karnym 

posadzeni na ławie oskarżonych, dlatego mają teraz prawo powiedzieć opinii publicznej, że Sąd oczyścił 

ich z zarzutów stawianych przez radną. 

 

Ad.22. Wnioski i zapytania radnych.  

Roman Matuszak radny: 

− zapytał, czy zostały naliczone opłaty adiacenckie dot. właścicieli nieruchomości na Sójczym Wzgórzu  

z tytułu podziału nieruchomości? 

 

Tomasz Piesik Dyrektor Wydziału Nieruchomo ści UM Szczecinek: 

− potwierdził, że opłaty adiacenckie z tytułu podziału nieruchomości zostały naliczone, 

− natomiast termin naliczenia opłat adiacenckich z tytułu wzrostu wartości nieruchomości wynosi 3 lata,  

i w tym przypadku biegnie od 2013r., 

− zlecono już dokonanie wyceny poszczególnych nieruchomości, i w stosunku do tych nieruchomości, 

których wartość okaże się, że wzrosła, zostanie naliczona stosowna opłata. 
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Joanna Pawłowicz radna: 

− nawiązała do pisma Pana Kamila Biegańskiego w sprawie zarządzania spółką Aqua-Tur, 

− uważa, że może tą kwestią powinna zająć się na swoim posiedzeniu Komisja Edukacji, Kultury, Sportu  

i Turystyki, 

− nie zna sprawy, ale wnioskuje, aby zaprosić na posiedzenie Komisji Pana Biegańskiego i wyjaśnić 

poruszaną przez niego sprawę, 

− zapytała ponadto, dlaczego do dnia dzisiejszego na Mysiej Wyspie nie ma sanitariatów „z prawdziwego 

zdarzenia” ? 

− poinformowała, że w związku z uciążliwościami odorowymi zaproponowała spółce  PWiK wykorzystanie 

metody kwadrant, na co spółka się zgodziła, 

− uważa, że częściowo uciążliwości odorowe zostały ograniczone, 

− cieszy się, że spółka podjęła to wyzwanie, 

− zwróciła się z pytaniem dotyczącym kosztów na promocję Miasta, chociaż przy poprzednio stawianych 

tego typu pytaniach odmówiono jej udzielenia konkretnej odpowiedzi, 

− mimo to zwraca się z pytaniem, ponieważ tego oczekują od niej mieszkańcy Szczecinka, jakie w sezonie 

letnim Miasto poniosło koszty na promocję?  

 

Beata Pszczoła-Bry ńska Wiceprezes PWiK Sp. z  o.o. w Szczecinku: 

− odnosząc się do kwestii zastosowania przez PWiK metody kwadrant stwierdziła, że nie jest tak, jak mówi 

radna Joanna Pawłowicz, 

− PWiK stosuje inne zabiegi, dzięki czemu zmniejszają się uciążliwości odorowe, 

− uważa, że to nieprawda, iż uciążliwości odorowe maleją w wyniku zastosowania metody kwadrant, 

− prosi, aby radna takich bzdur nie rozpowiadała i nie wprowadzała mieszkańców w błąd, 

− poza tym prosi o nie  wykorzystywanie działalności PWiK w kampanii wyborczej, 

− to co mówi radna to bzdury, 

− dziękuje jednak radnej za podanie numeru telefonu do osoby, od której PWiK kupuje mikroorganizmy. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− uważa, że to Pani Wiceprezes spółki mówi bzdury, ponieważ radna powiedziała jedynie, że 

zaproponowała dla PWiK zastosowanie metody kwadrant, i że PWiK na to się zgodziło, 

− Pani Wiceprezes doskonale wie, że PWiK tę metodę wprowadza, poza tym metoda ta jest wprowadzana 

w całej Polsce, jej wprowadzenie obniża koszty do 30%. 

 

Beata Pszczoła-Bry ńska Wiceprezes PWiK Sp. z  o.o. w Szczecinku: 

− wyjaśniła, że nie chciała wzbudzać takich emocji, jeśli radna chce znać sytuację, to zaprasza radną do 

PWiK,  

− nie zgadza się jednak z uwagami radnej dotyczącymi obniżenia kosztów o 30% w wyniku stosowania 

metody kwadrant, uważa, że  co najwyżej koszty te mogą zmaleć o kilka procent. 

− prosi o nie powtarzanie informacji nie uzyskanych od PWiK. 
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Roman Matuszak radny: 

− prosi uczestniczki dyskusji o mniej agresywne wystąpienia. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− to Pani Wiceprezes spółki zarzuciła jej mówienie bzdur, tylko po to, aby ja zdyskredytować, 

− radna chciała na sesji tylko pogratulować, że w PWiK zainteresowano się proponowaną metodą. 

 

Beata Pszczoła-Bry ńska Wiceprezes PWiK Sp. z  o.o. w Szczecinku: 

− efekt zmniejszenia odorów wynika z bardzo wielu działań, a w mniejszym zakresie od metody kwadrant, 

− zaprosiła radną do PWiK. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− stwierdził, że nie jest znawcą bakterii gnilnych, ale wszyscy słyszeli co radna na sesji powiedziała, 

− odnosząc się do kwestii pisma Pana Kamila Biegańskiego wyjaśnił, że problematyka zatrudnienia Pana 

Biegańskiego w spółce Aqua-Tur nie należy do kompetencji Rady Miasta, 

− uważa, że Pan Biegański mija się z prawdą, 

− Pan Biegański był w Urzędzie Miasta na spotkaniu z Burmistrzem z udziałem radnego Marka 

Bogdanowicza, 

− jest bardzo szeroka odpowiedź na zarzuty Pana Biegańskiego, która została przedstawiona między innymi 

na antenie  TV GAWEX, 

− Burmistrz wie o co w tej sprawie chodzi i jest zażenowany wypowiedziami Pana Biegańskiego, ponieważ 

jego zarzuty mijają się z prawdą, 

− sprawa była szeroko rozpatrywana przez Pana Daniela Raka Zastępcę Burmistrza, 

− Burmistrz jest w tej sprawie całkowicie po stronie Aqua-Tur, 

− jest umówione spotkanie Pana Kamila Biegańskiego z Radą Nadzorczą tej spółki, 

− nie radni są przełożonymi Prezesa spółki, ale Rada Nadzorcza, która może nawet zwolnić Prezesa, 

− spółki komunalne w Szczecinku zakładał poprzedni Burmistrz – Marian Tomasz Goliński i jego ówczesny 

Zastępca Pan Roman Matuszak,  

− Burmistrz uważa te rozwiązania za prawidłowe i dobre, 

− odnośnie szaletów na Mysiej Wyspie uwaga radnej jest słuszna, ten temat jest analizowany, 

− jeszcze w tym roku na obrzeżach Ratusza powinna powstać toaleta wolnostojąca, 

− toalety wolnostojące mają też powstać w parku i na Mysiej Wyspie, ale to będą toalety płatne, 

− na Mysiej Wyspie są toalety, ale nie są one podłączone do kanalizacji, 

− uważa postulat radnej w tej kwestii za słuszny, 

− co do kwestii promocji Miasta radna nie dowie się szczegółów, ponieważ to tajemnica handlowa, 

− może jednak sprawdzić w budżecie SAPiK-u jaką kwotę łącznie przeznaczono na promocję, 

− to, ile Miasto płaci dla TVN jest delikatną sprawą, ale gwarantuje, że płaci mniej, niż inne miasta, 

− jeśli pojawiają się dodatkowe koszty to radni o tym wiedzą ze sprawozdań Burmistrza. 
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Marek Bogdanowicz radny: 

− odnośnie kwestii dotyczącej pisma Pana Kamila Biegańskiego uważa, że to nie leży w kompetencjach 

Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki, 

− to problem klubu sportowego, z którym związany jest Pan Biegański, temat jest złożony, ale korzystanie 

przez dzieci z basenu nie jest zagrożone, 

− pieniądze z budżetu Miasta zostały rozdysponowane na działalność klubów pływackich, Pan Biegański 

przyznane środki wydał w sposób nieprawidłowy, płacąc za wstęp na basen za grupę dziewcząt z innej 

miejscowości, którym nie przysługują bezpłatne wejścia,   

− potem Pan Biegański twierdzi, że ma za mało środków na zajęcia klubu, 

− radny uważa Pana Biegańskiego za bardzo dobrego trenera, ale w tej sprawie zdaniem radnego pan 

Biegański nie ma racji, tym bardziej, że jednak dostał dodatkowe pieniądze. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− wyjaśniła, że otrzymała od Pana Biegańskiego pismo jako radna i dlatego tę sprawę poruszyła, 

− zapytała o przeprowadzoną wycinkę drzew i dlaczego nikt tej wycinki drzew z radnymi nie konsultował ? 

− przedtem było dużo wycinek, ale Komisja Ochrony Środowiska była o tym wcześniej informowana,  

− szkoda, że od tego dostąpiono. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poprosił radna o sprecyzowanie, o co chodzi, bo nie bardzo może zrozumieć wypowiedź radnej, 

− wyjaśnił, że wszystkie wycinki drzew są prowadzone zgodnie z prawem, 

− Referat Ochrony Środowiska UM Szczecinek bardzo o te kwestie dba, przestrzegane są wszystkie 

procedury, 

− nie wie, dlaczego Miasto miałoby się o to pytać radnej, to jakiś absurd, 

− radna ma dostęp do informacji i mogła zapytać w Referacie Ochrony Środowiska o nurtujące ją kwestie, 

− uważa, że to „rzucanie błotem” przez radną. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− poprzednio wszystkie wycinki drzew były konsultowane z Komisją Ochrony Środowiska. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− zaprzeczył wypowiedzi radnej, 

− Komisja Ochrony Środowiska nie ma takich kompetencji. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− nie kwestionuje drogi formalnej w sprawie wycinki drzew, która musi być przestrzegana, ale jako radna 

chciałaby wiedzieć, dlaczego drzewa są wycinane, stąd jej pytanie. 
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Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− jeśli Komisja zajmowała się tematyką drzew, to tylko w przypadku projektu uchwały, gdy określone drzewa 

miały zostać wpisane do rejestru pomników przyrody lub gdy miały być z niego wykreślone,   

− ewentualnie wyjątkowo w sprawach bardzo istotnych dla mieszkańców, ale to duża różnica. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zaznaczył, że żadne zmiany w kwestii procesowania poruszonej przez radną nie zaszły, to absurd, 

− jeśli radna lub Stowarzyszenie TERRA zgłaszały przeciwwskazania do wycinki drzew, to Miasto te uwagi 

sprawdzało, ale nie ma takiego obligatoryjnego obowiązku, 

− wycinek drzew prowadzi się bardzo dużo, niemal codziennie. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− jeszcze raz zaznaczyła, że jako radna chciałaby wiedzieć, dlaczego drzewa są wycinane przy pełnej 

wegetacji, 

− skoro mieszkańcy ją o te kwestie pytają chciałaby uzyskać informację, aby móc im odpowiedzieć. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zdziwił się, co stoi na przeszkodzie, aby te pytania radna zadała w odpowiednim Referacie Urzędu 

Miasta? 

− dlaczego radna sugeruje, że jest odcięta od informacji, czy nie ma połączenia z Placem Wolności i 

Urzędem Miasta? 

− niech radna przyjdzie do Urzędu Miasta, to uzyska wszelkie informacje, 

− nigdy głosu radnej nie lekceważono, jeśli to był głos rozsądku, a czasami był. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− jest zaskoczony wypowiedzią radnej, ponieważ jako członek Komisji Ochrony Środowiska wie, że Komisja 

nigdy takimi kwestiami się nie zajmowała, 

− były sporadyczne przypadki, ale dotyczące pomników przyrody, 

− poza tym uważa radnego Janusza Rautszko za fachowca w tych sprawach, i wierzy, że Pan Janusz 

Rautszko nigdy nie pozwoliłby na nieuzasadnioną wycinkę drzew, 

− to samo sądzi o Panu Wojciechu Smolarskim Kierowniku Referatu Ochrony Środowiska. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− wycinka sanitarna a ścinanie drzew to dwie różne kwestie, 

− gdyby radny Marek Ogrodziński częściej bywał na posiedzeniach Komisji, to by wiedział, że te problemy 

też były poruszane. 

 

Stefan Mi ętki radny: 

− współczuje Komisji Ochrony Środowiska, że nie prowadzi dyskusji na swoich posiedzeniach, tylko dopiero 

na sesji, 
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− Komisja Problemów Społecznych, której jest członkiem na każdym posiedzeniu szczegółowo  porusza  

i omawia daną sprawę, aby potem nie trzeba jej było ponownie omawiać na sesji. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przypomniała radnym o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych na koniec kadencji, 

− pisemne wyjaśnienia w tej kwestii wszyscy radni otrzymali. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− zapytał, na który dzień ma być podany stan majątkowy w tym oświadczeniu? 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− wyjaśnił, że albo na dzień 19.09.2014r. albo na dzień 21.09.2014r. uzasadniając to stanowisko. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− zapytał, jak przeliczyć swoje dochody na dzień składania oświadczenia? 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− wyjaśnił, że należy ująć dochody tylko faktycznie otrzymane do tej daty.  

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na  wyczerpanie porządku obrad zamknęła sesję. 

 

Obrady zakończono o godz. 11:20.    Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                             Przewodnicząca Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Katarzyna Dudź 

 


